
Vejle den 27 august 2009

Til Folketingets sundhedsudvalg

Sundhedsstyrelsen er netop udkommet med ”Ny national strategi for psykiatri”, hvor man pointerer 
gammel kendt viden omkring bedre rescourser for f.eks. psykoterapi.

Pt er der som bekendt stort set ingen rescourser for psykoterapi på landets psykiatriske hospitaler 
ifølge hospitalerne selv, så det er derfor positivt at regeringen ønsker at prioritere dette område med 
hårdt tiltrængte ekstra rescourser.

Spørgsmålet til Sundhedsudvalget er:

Fra hvornår og helt konkret hvor mange penge kan forventes ekstrabevilget eksplicit til 
psykoterapeutiske behandlingsforløb på landets spykiatriske hospitaler og lokalpsykiatri?

Med venlig hilsen

Kurt Stoldt
Misbrugspolitik.dk
Engmarksvej 26
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